

# 元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

各位家長：

由於新冠肺炎疫情關係，教育局宣佈如果學校能夠做到全校老師及員工作恆常檢測，對整個學校的環境、安全程度會提升，可以向教育局申請全部學生回校接受半日面授課堂。現本幼稚園已向教育局作出申請，亦已收到批准復課。

- (1) 復課日期為 2021 年 3 月 4 日(星期四)
- (2) 半日班上課時間：上午 9 時至 12 時
- (3) 全日班上課時間：上午 9 時至 12 時(不設早餐、午膳及午睡)
- (4) 3 月繳交費用如下：

	學費\$48	茶點費\$140	膳食費\$690	合計
半日班	/	\$140	/	\$140
全日班	\$48	\$140	/	\$188

如已辦好自動轉賬，將會於銀行戶口內扣除費用。

校長 鄭家鳳 啟

二零二一年三月二日

家長閱後簽署：\_\_\_\_\_

## Yuen Long Tung Koon District Association Mrs. Wong Siu Keung Kindergarten

No:210302  
2<sup>nd</sup> March, 2021

Dear parents,

### Class resumption

Due to the outbreak of Covid-19, the Education Bureau (EDB) announced that if schools can arrange all teachers and staffs to undergo regular virus testing once every two weeks, the school will have the condition to fully resume half-day face-to-face classes.

Our school teachers and staffs have conducted and completed the tests within 14 days before the resumption of face-to-face classes and submitted applications to the EDB. The resumption of face-to-face classes of K1 and K2 was approved.

- (1) Date of Class resumption: 4<sup>th</sup> March, 2021 (Thursday)
- (2) Half-day class: 9:00 a.m. to 12:00 noon
- (3) Whole-day class: 9:00 a.m. to 12:00 noon (Breakfast and lunch are not provided, no sleeping time)
- (4) The school fee, refreshment fee and meal fee of March 2021:

	School fee \$48	Refreshment fee \$140	Meal fee \$690	Total
Half-day class	/	\$140	/	\$140
Whole-day class	\$48	\$140	/	\$188

If the auto payment has been applied, the fee will be deducted from the bank account.

Yours faithfully,

*Cheng Ka Fung*

Principal

I have read and understood this circular.

Signed by Parent : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_